
Bestyrelsesmøde torsdag d. 10/08 – 2022 kl. 19.00  

Inviteret er: Mette, Katrine, Andrew, Hanne  og Søren. Ikke tilstede: Marianne, Agnete 

1. Referat fra sidste bestyrelsesmøde godkendes. 

2. Nyt fra Mette  

o Vi har indhentet tilbud på afretning af udendørsbanen samt vandingsanlæg men afventer 

svar fra leverandør. Staldkatten har været til reparation men er ok. 

o Den gamle vandvogn er afhentet af et skrotfirma (jernkællingen) 

o Taget på den lille ridehal skal renoveres. 

o Boksene er fyldt op med pensionere.   

o Baxter er sat til salg. 

o Arbejdsdag d. 20. august opstart kl. 10.00 Aktiviteter præsenteres på dagen. 

3. Nyt fra Marianne – certificeringer – fondsansøgninger 

o  

4. Nyt fra kassereren 

o Økonomien er under pres men under kontrol. 

5. Nyt fra formand 
o Vi indkøbt pokaler til fremtidige stævner (60 stk. kr. 300) 
o Hegn projektet er gået i stå. Vi mangler tilsagn fra leverandøren omkring det videre forløb. 

• Stævneudvalg 
o Nyt tidstagningsanlæg er indkøbt af distriktet. Vi har fået pengene udbetalt for afholdelse 

af distriktsstævner. 
6. Nyt fra Næstformanden 

 
7. Nyt fra sekretæren  

8. Nyt fonden 

9. Nyt fra Elevskolen 

o Vi stor efterspørgsel på intro hold, hvorfor vi skal være bedre til at sende børnene videre til 

begynder hold for at kunne opretholde vores fødekæde til rideskolen. 

10. Nyt fra oldboys  

11. Evt  

o Vi vil forsøge at afholde en sammenkomst efter vores fællesarbejdsdag d. 20 august. 

 


